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Onderwerp 
agenda 

Opmerking  Actie/bijzonderheden 

Welkom   
Opening Opening door Marijke en Antoinette. 

Vijf afmeldingen zijn binnengekomen bij het bestuur. 
 

 

Stemming 
nieuwe 
kandidaten 

Voorstellen leden 
Danielle Niehoff- secretaris en participatie 
Patrick Grisel OC 
Gerard de Kock- Voorzitter 
Ben van Leeuwen TC 
Geen tegen kandidaten, Judith Groot RvA en Adrie 
tellen de stemmen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aantal stemmen 53 stembiljetten,  
50 100% akkoord 
2     75% eens  
1     50% eens 
 
Er is weer een voltallig aan bestuur 
Ron geeft hamerstuk over aan Gerard 
 
 

Uitreiking 
leden 
certificaten 

1. Nummer 62 
2. Nummer 96 

Marijke neemt contact op met leden. 

Onderhoud 
en beheer 

Het bestuur vraagt mandaat om twee van Kleedkamer 
units te kunnen kopen. 
Terugkoopregeling is van kracht. Tweedehands units 
wordt ook uitgezocht. De markt is zeer krap, door de 
oorlog in Oekraïne en noodopvang is vraag naar dit 
soort units enorm. 
Vraag: Kunnen we ballenhokken ombouwen? 
Kunnen we op de plek van de pannakooi plaatsen? 
Alles is echt stukken duurder geworden; prijsstijgingen 
van 30% is normaal. 
Terugkoopgarantie is niet verplicht. Blijven behoorlijk 
waardenvast. 
 
Op welke wijze kan gemeente bijdragen? Antwoord: na 
de verkiezing kijken we er naar de sportwethouder. Als 
bestuur zullen we actief contact zoeken met gemeente. 
Henny: is dit de juiste oplossing gezien de ontwikkeling 
met de doorgroei van de junioren teams? Wat is de 
prijs van een grotere unit?  
 

Opmerkingen vanuit bestuur: 
 
 
 
 
Walter heeft alle opties bekeken en 
onderzocht. 
 
 
 
Mandaat akkoord? 
Aangenomen 51 voor 2 tegen. 
 
 
Actie bestuur: 
Analyse aanwas teams, hoe 
ontwikkelt de teams icm de 
programmering.  OBV daarvan 
kleedkamer units kiezen 
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Participatie  Problematiek rondom participatie van de kantine. 
Hoe kunnen we de mensen enthousiasmeren? 
Lopen er niet veel uren weg bij de bardiensten? Kunnen 
we de bardienst niet anders gaan vullen? 
Appie: besteden we de participatie uren aan de juiste 
dingen?  
Bardiensten dubbel waarderen? 
Senioren zelf diensten laten draaien? 
Sponsor geld om jeugd te betalen? 
Geld bij elkaar verzamelen voor teamactiviteiten.  
 
Aanmelding meedenken part.Beleid. 
Appie Hans Dennis Frans Kroon  
Ideeënbus : ophangen in de kantine? 
 
 

Danielle neemt initiatief om met 
aantal leden participatiebeleid onder 
de loep te nemen. 
 
 
 
6 april eerste bijeenkomst. 

 


